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Zápis č.10/2019 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 12. prosince 2019 na OÚ Přepeře 
 

 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 18.00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 9 zastupitelů. Omluven byl Ing. 

Brožek Bohdan a Náhlovský Lukáš. Počet hostů: 4 občané. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk, 

po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1. Zahájení.  

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání č.9/2019 ze dne 14. 11. 2019.  

4. Návrh rozpočtového opatření č.7/2019. 

5. Návrh plánu inventur za rok 2019. 

6. Návrh rozpočtového provizoria a příprava rozpočtu 2020. 

7. Schvalování rozpočtu a střednědobého výhledu ZŠ a MŠ na rok 2020. 

8. Návrhy nových vyhlášek obce o místních poplatcích. 

9. Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

10. Diskuse. 

11. Zpráva návrhové komise.  

12. Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval změnu programu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Ing. Novák Jiří 

Hozdecký Dušan 

Ověřovatelé:   Ing. Malý Petr  

   RNDr. Semler Miloslav 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 9/2019 ze dne 14.11.2019 a k jednotlivým bodům se vyjádřil. 

Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo v pořádku. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení z 9. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 14. listopadu 2019 bylo splněno. 
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4. / Návrh rozpočtového opatření č.7/2019 

 

Starosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření, které bylo zasláno zastupitelům v podkladech 

a tradičně doplnil informaci o stavu na účtech obce (KB+ČNB) a sice 29.224.130,72,- Kč ke dni 

12.12.2019. Dále informoval o hodnotě naší investice ve fondech Amundi KB. K 5.12. je to 

3.979.878,- Kč, nadále platí, že průběžně sledujeme tuto částku a pokud by začala klesat, nebo naopak 

přesáhla hodnotu 4 mil. Kč, účast ve fondech vypovíme a finance z nich převedeme zpět na BÚ obce. 

Dále k rozpočtovému opatření č.7/2019. V příjmech není potřeba nic upravovat. Ve výdajích 

máme 20 tis. Kč na rozhlas (oprava), dále přesuny mezi položkami z investic na opravy a sice 100 

tis. Kč na VO (oprava sloupů a osvětlení ke hřbitovu a doplnění svítidla na sloup ČEZ u pana 

Hykmana III. ul.) a 22 tis. Kč na hřiště (úpravy na hřišti na Potůčku). Dále navýšení 1 tis. Kč pojistné 

(úrazové pojištění), 4 tis. Kč tiskoviny, 4.401,- Kč do položky na vzhled obce (navýšení v položce, 

kvůli nákupu osvětlení vánočního stromu). Vše rovnáme a bereme finance z položky koupě „dolní 

hospody“ čp. 45 – tedy 29.401,- Kč.  Dotazy nejsou, vše je jasné. Hlasujeme tedy o rozpočtovém 

opatření č.7. (hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.7/2019 dle předloženého návrhu. 

 

 

5. / Návrh plánu inventur za rok 2019 

 

Tradiční bod připravený podle zákona č.563/1991 Sb. o účetnictví, prováděcího předpisu č. 

270/2010 Sb. o inventarizaci majetku a závazků, Směrnice o inventarizaci č.11. Stanovuje se tento 

plán inventur k provedení řádné inventarizace majetku a závazků Obce Přepeře za rok 2019. 

Starosta navrhl složení komisí: 

hlavní komise:  Ing. Brožek Bohdan, Ing. Sajdl Luděk, Najmanová Marcela 

dílčí komise 1:  Najmanová Marcela, Tauchmanová Lenka, Kudrnáč Tomáš 

dílčí komise 2:  Ing. Malý Petr, Mocová Blanka, Dlouhá Alena 

(předsedové podtrženi) 

 

Termíny inventur: zahájení bude 2.1.2020, ukončení 22.1.2020, tak aby do 31.1.2020 mohla 

být zpracována inventarizační zpráva. 

 

Nikdo nevznesl dotaz nebo připomínky ke složení komisí, ani nepodal jiný návrh. Hlasujeme 

tedy o schválení plánu inventur a složení komisí (hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje plán inventur za rok 2019 dle předloženého návrhu. 

 

 

6. / Návrh rozpočtového provizoria a příprava rozpočtu 2020 

 

Rozpočtové provizorium nám umožní na začátku příštího roku financování obce podle 

položek rozpočtu 2019 do doby, než bude přijat rozpočet na rok 2020. V rámci rozpočtového 

provizoria lze financovat akce schválené Zastupitelstvem obce a hradit závazky z uzavřených 

předchozích smluv. V rámci tohoto rozpočtového provizoria schvalujeme i příspěvek na provoz 

příspěvkových organizací: ZŠ 600 tis. Kč a MŠ 580 tis. Kč (částku příspěvku a rozpočet si navrhují 

po konzultaci, samotné PO a sami si ho i vyvěšují, což bylo splněno). Tento mechanismus je 

předmětem směrnice účetní obce č.23/2019 (upravuje rozpočtový proces zřízených PO), kterou 

budeme také dnes schvalovat. Samotný návrh rozpočtu budeme řešit v lednu, a to už budeme mít i 

uzavřený rok 2019 a uvidíme, co a jak se proinvestovalo. Rozpočet na rok 2020 se bude zásadně 
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odvíjet od největších investičních akcí, které zde ve stručnosti zmíním. Nákup nemovitosti (bývalá 

spisovna Aries, bývalá dolní hospoda), finální povrch komunikace a chodníky pod hřbitovem, 

chodník před bytovkami „kolora“ + chodník až k II/610, VO II. ulice + před bytovkami „kolora“ a 

ulička k Chytkům, dokončení chodníků a povrchů kolem II/610 (dodělávky) + nové úseky k Turnovu, 

chodník na Potůček I. etapa (ke trati), dráha v MŠ (umělý povrch), povrch tenis. kurtu, příprava na 

opravu chodníku do Turnova (společně s Turnovem – realizace až po rekonstrukci II/610, tedy po 

roce 2020). Nyní přistoupíme k hlasování o rozpočtovém provizoriu a příspěvků pro PO. Vše je jasné, 

nikdo se nedotazuje. (hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje hospodaření obce v roce 2020 dle upraveného rozpočtu na rok 

2019 do doby schválení rozpočtu na rok 2020, a v souladu s §13 odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb. se 

stanovuje na rok 2020 neinvestiční příspěvek na provoz zřízeným příspěvkovým organizacím a to 

následovně: Základní škola Přepeře 600.000,- Kč, Mateřská škola Přepeře 580.000,- Kč. 

 

 

7. / Schvalování rozpočtu a střednědobého výhledu ZŠ a MŠ na rok 2020 

 

 Další tradiční věc je schvalování rozpočtu a střednědobého výhledu příspěvkových 

organizací. Schválit musíme předem před schvalování rozpočtu obce, dle směrnice č.23/2019, kterou 

schválíme souběžně. Příspěvek byl s organizacemi projednán, vytvořen střednědobý výhled, a vše 

bylo řádně vyvěšeno, jak požaduje zákon. ZŠ Přepeře požaduje po zřizovateli (schváleno 

v předchozím bodě) 600 tis. Kč na rok 2020, dále pak plánují 770 tis. Kč na rok 2021 a 790 tis. Kč 

na rok 2022. Rozpočet plánují 4,756 mil Kč 2020 / 5,2 mil Kč 2021 / 5,3 mil Kč 2022. Vyvěšeno 25. 

listopadu 2019. MŠ Přepeře požaduje po zřizovateli (schváleno v předchozím bodě) 580 tis. Kč na 

rok 2020, dále pak plánují 570 tis. Kč na rok 2021 a 570 tis. Kč na rok 2022. Rozpočet plánují 4,894 

mil Kč 2020 / 5,1 mil Kč 2021 / 5,3 mil Kč 2022. Vyvěšeno 12. listopadu 2019. Dotazy nejsou. 

Přistoupíme ke schvalování rozpočtu a střednědobého výhledu ZŠ a MŠ Přepeře. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočet na rok 2020 a střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ 

Přepeře dle zveřejněných návrhů. 

 

V této souvislosti je nutné schválit i zmiňovanou směrnici č.23/2019 (upravující rozpočtový 

proces zřízených příspěvkových organizací), která byla zaslána v podkladech. Vše je jasné dotazy 

nejsou. (hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje směrnici č.23/2019 upravující rozpočtový proces zřízených 

příspěvkových organizací, dle podkladů zpracovaných účetní obce. 

 

 

8. Návrhy nových vyhlášek obce o místních poplatcích 

 

 V souvislosti s novou legislativou (nový zákon o místních poplatcích) je nutné v obcích 

přijmout nové obecně závazné vyhlášky právě o místních poplatcích. Návrhy byly zaslány 

v podkladech a nyní už můžeme i doplnit, že je máme od 3.12. posouzeny MV ČR. Drobné výtky 

jsme upravili, aby vyhlášky splňovaly požadovanou zákonnost. 

 

Obecně závazná vyhláška obce Přepeře č. 2/2019, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. Vyhláška 

upravena dle nových požadavků, částku necháváme stejnou. Touto vyhláškou se zrušuje obecně  
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závazná vyhláška č. 2/2015 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 

třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů, ze dne 17.12.2015. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Přepeře č. 2/2019 o místním 

poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů dle návrhu. 

 

 Obecně závazná vyhláška obce Přepeře č. 3/2019, o místním poplatku ze psů. Vyhláška 

upravena dle nových požadavků, částky necháváme stejné. Touto vyhláškou se zrušuje obecně 

závazná vyhláška č. 2/2010 o místním poplatku ze psů, ze dne 16.12.2010. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Přepeře č. 3/2019 o místním 

poplatku ze psů dle návrhu. 

 

 Obecně závazná vyhláška obce Přepeře č. 4/2019, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška 

č. 1/2010 o místním poplatku z ubytovací kapacity, ze dne 16.12.2010. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Přepeře č. 4/2019, kterou se 

zrušuje obecně závazná vyhláška č. 1/2010 o místním poplatku z ubytovací kapacity. 

 

9. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

Zpráva o uplatňování ÚP Přepeře. Naposledy se dělala revize Územního plánu v roce 2015 a 

současný ÚP byl přijat v roce 2011. Tuto změnu ÚP pro nás tvoří Ing. Lánská z odboru rozvoje města 

MěÚ Turnov, který má na starosti obce v ORP Turnov. Zásadní je náš návrh změny o vyloučení 

ubytovacích zařízení (typu ubytoven) z ploch smíšených centrálních v centru obce Přepeře. K této 

změně je nutné přijmout několik následujících usnesení, která nám byla přesně specifikována právě 

odborem rozvoje města. Vše bylo zasláno v podkladech, dotazy nejsou, přistoupíme k hlasování. 

Nejprve musíme schválit 2.zprávu o uplatňování ÚP Přepeře. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje 2. Zprávu o uplatňování Územního plánu Přepeře.  

 

Dále je nutné schválit pořízení Změny č.1 ÚP Přepeře – zkráceným postupem. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje pořízení Změny č.1 Územního plánu Přepeře, a to zkráceným 

postupem dle ustanovení § 55a zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu 

(stavební zákon). 

 

Dalším bodem je určení zástupce obce Přepeře v záležitostech územního plánování, 

navrhujeme starostu Ing. Sajdla Luďka na celé jeho volební období. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje jako určeného zastupitele v záležitostech územního plánování 

starostu obce pana Ing. Luďka Sajdla na celé jeho volební období. 
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Poslední bod je pověření odboru rozvoje MěÚ Turnov k zajištění pořízení změny č.1 ÚP 

Přepeře. (hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře pověřuje Městský úřad Turnov, odbor rozvoje města k zajištění pořízení 

Změny č.1 Územního plánu Přepeře. 

 

 Žádost MŠ Přepeře o čerpání z rezervního fondu. MŠ Přepeře nás požádala, jelikož se 

přiblížila k hranici dočerpání letošního rozpočtu, o možnost čerpání z RF (aktuální zůstatek 

321.499,40,- Kč). Konkrétně se jedná o částku 50 tis. Kč určenou na obnovu vybavení MŠ (koberec 

19.595,- Kč a kuchyňská linka 28.193,- Kč). Od paní účetní je nám i doporučováno zapojit více do 

investic rezervní fond a tím ho snížit. Nikdo se na nic nedotazuje. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje žádost MŠ Přepeře o čerpání z rezervního fondu ve výši 

50.000,-Kč na obnovení vybavení v MŠ Přepeře (kuchyňská linka, koberec). 

 

 Dodatek č.3 ke smlouvě Eurovia. Jedná se o dodatek v souvislosti s rekonstrukcí silnice II/610 

o navýšení částky za vícepráce na chodnících v obci o částku 209.040,96,- Kč bez DPH (chodníky, 

které nebyly uvedeny v původní smlouvě – majitelé pozemků původně neumožnili stavbu nového 

chodníku). Vše bylo kontrolováno dozorem. Dotaz směřoval, jestli je to končené pro celou 

cyklostezku. Pozor, nezaměňovat, stavba cyklostezky probíhá pod jinou smlouvou – jiná akce 

(budeme dnes také zmiňovat). Tento dodatek je k velké smlouvě na rekonstrukci celé II/610 a 

vztahuje se na chodníky v obci podél II/610 (cca od měřáku rychlosti směrem do centra obce). 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje dodatek č.3 ke smlouvě s firmou Eurovia o navýšení částky o 

209.040,96,-Kč bez DPH v souvislosti s rekonstrukcí silnice II/610. 

 

 Kontrolní zpráva o finanční činnosti DSO Mikroregion Jizera v roce 2019 a závěrečný účet 

za rok 2018. Formální věc, stačí jen vzít na vědomí. DSO Mikroregion Jizera nám zaslal zmiňované 

zprávy a své činnosti a závěrečný účet z roku 2018. Vše bylo zasláno v podkladech. Starosta jen 

doplnil, že techniku, kterou jsme nakupovali přes DSO už máme z části v obci. Elektrocentrála je u 

hasičů a kartáč k traktoru na cestě od dodavatele. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře bere na vědomí kontrolní zprávu o finanční činnosti DSO Mikroregion 

Jizera v roce 2019 a závěrečný účet za rok 2018.  

 

 Římskokatolická farnost Přepeře – žádost o příspěvek. Římskokatolická farnost Přepeře nás 

požádala o příspěvek ve výši 15.000,-Kč na zajištění projektové dokumentace pro následné 

zbudování přípojky plynu pro objekt fary v Přepeřích. V položce pro církve máme ještě prostředky. 

Můžeme příspěvek poskytnout. Dotazy nejsou. (hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace pro 

Římskokatolickou farnost Přepeře ve výši 15.000,-Kč na projektovou dokumentaci pro zbudování 

přípojky plynu. 

  

 Závěr stavby cyklotrasy Příšovice – Přepeře. 5. prosince 2019 proběhla úspěšná kolaudace 

stavby (vyjma VO a přemístění trafostanice – obě samostatná řízení). Už víme i konečná čísla za 

stavbu. V nich jsou zahrnuty i vícenáklady, které se na stavbě vyskytly. Jednalo se např. o úpravu 

vedení VO a dále bylo nutné vyměnit podklad pod cyklostezkou. Původně zamýšlený materiál z 
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výkopu nebyl vhodný z hlediska hutnění k umístění zpět pod cyklotrasu a byl vyměněn, na základě 

rozhodnutí geologa, za jiný, vhodný materiál, který navýšil cenu stavby. Další náklady souvisí 

s likvidací tohoto nevhodného materiálu výkopu, který si nakonec vyřešíme sami za přijatelnější 

cenu. Celková částka za tuto stavbu je tedy včetně nákladů na VO 10.409.433,35,-Kč s DPH + 

přeložení trafostanice za 754.386,08,- Kč. Celkové dotace na tuto akci (SFDI cca 4,6 mil Kč a 

Liberecký kraj 2x cca 1,8 mil Kč) dosáhly na hodnotu cca 8,2 mil. Kč. Jen připomínám, že vše 

investujeme z 50 %. Zbylých 50 % je pro obec Příšovice. Celkově tuto akci hodnotíme nejen my, ale 

i občané Přepeř a Příšovic velice kladně. Komfort a bezpečí chodců a cyklistů se v této lokalitě 

výrazně zlepšil. 

 Navýšení odměn zastupitelům od 1.1.2020. Poštou bylo z LK doručeno metodické doporučení 

k aktuálním změnám v oblasti odměňování členů zastupitelstev. Novela původního nařízení vlády č. 

318/2017 Sb., o odměňování platná od 1.ledna 2020 stanovuje navýšení o 10 %. Jelikož máme 

stanovenou odměnu v procentuální výši z nejvyšší „tabulkové“ hodnoty nemusíme již nic dalšího 

(konkrétní částku) schvalovat. Máme to konzultováno s odborem kontroly LK. 

MěÚ Turnov – st. úřad – fotbalový stadion FK Přepeře. Proběhlo místní šetření na fotbalovém 

stadionu. Podle všeho došlo k zásadnímu posunu v jednání mezi FK Přepeře a panem Hykmanem. 

Dle zápisu je oznámeno pokračování řízení a pozvání k ústnímu jednání na 10. ledna 2020, kde budou 

hodnoceny změny, které jsou součástí dodatečného povolení stavby (10 m sítě po celé západní straně, 

změna umístění hrací plochy, změna půdorysných rozměrů a vnitřní dispozice provozní budovy). Po 

splnění by mělo být zkolaudováno do další fotbalové sezóny, tedy cca do března 2020. 

Nebezpečný kámen u domu č.p.337. Sousedé tohoto objektu upozorňují na nebezpečný 

kámen, který by mohl způsobit škodu, pokud by na něj někdo najel. Starosta dojde na místo a pokusí 

se domluvit řešení. 

Zvažování koupě č.p.225 bývalá spisovna Aries. Objekt se objevil na internetovém serveru 

nabízející domy k prodeji. Je to zajímavý objekt, který by našel mnoho využití pro potřeby obce (OÚ, 

zasedací místnost, družina, knihovna, učebna pro školu, garáže, dílna, možná i byty pro trvalé 

bydlení). Cena je prozatím neznámá. Starosta majitele kontaktoval a domluvil schůzku na středu 

odpoledne, na kterou zajde s místostarostou. Zjistí stav objektu, cenu a promyslí využitelnost objektu. 

Pokusí se domluvit případné podmínky prodeje. V neposlední řadě by se koupí zamezilo provozování 

zamýšlené ubytovny v tomto objektu. 

 

10. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - na pracovním zasedání 13.1.2020 budeme řešit akce na rok 2020 + akce, pro 

které navrhujeme schválit omezení doby nočního klidu vyhláškou  

 - vánoční posezení 20.12.2019 – KD Pěnčín – 17:30 – 18:00  

Pan Kudrnáč:  - oznámil nález čtyř odložených štěňat v krabici (pravděpodobně stafordšírský 

teriér) v Přepeřích 12.prosince mezi 14-15 hodinou u buldozeru směrem na 

Příšovice. Neznámý nálezce je odevzdal v Turnově do kotců, odkud budou 

předány do útulku. Správce nás žádá o součinnost a finanční příspěvek na 

ošetření štěňat veterinářem. St.: zařídíme, přispějeme. 

 - další termíny zájezdů do bazénu: 24.1., 14.2., 6.3., 27.3. 

 - proběhlo setkání s důchodci, které se velice povedlo a bylo kladně hodnoceno, 

poděkoval za pomoc při realizaci 

 - proběhlo rozsvícení vánoční stromku na návsi s doprovodným programem 

(velká účast), poděkoval SDH Přepeře za realizaci a nabídl součinnost při 

vylepšování organizace na příští ročník 

 - 14.12. jedeme na advent do Prahy – aktuálně máme 6 volných míst 

- máme opět změny v jízdních řádech, od 21.12. by se vše mělo uklidnit a 

navrátit do „starých kolejí“, obsluhovány budou od tohoto data opět zastávky 

u pošty, veškeré informace jsou na webu obce 
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 - 14.12. 17:00 Adventní koncert a 20.12. 15:00 Vánoční hra, obojí v Husově 

sboru v Přepeřích 

 - Pošta a OÚ oznamují změněnou pracovní dobu přes svátky – informace na 

webu obce 

 - mimořádný svoz komunálního odpadu 25.12. – pro celou obec (svozy pro 

celou obec budou tedy 18.12., 25.12. a 1.1.)  

Paní Dlouhá: - postěžovala si na bezohlednou jízdu některých řidičů při průjezdu na Potůčku, 

St.: pozveme opět policii 

 - upozornila na nepořádek na obecním pozemku na Potůčku vedle pozemku 

pana Kopeckého  

Ing. Malý: - je nutné u fary prořezat keře, které zasahují až na chodník, St.: ano uděláme  

Ing. Novák: - připomněl nutnost instalace úsekového měření na Potůčku, St.: mělo by být 

provedeno a je to i v návrhu při stavbách a dopravních úpravách v Turnově a 

okolí v dalších letech  

Pan Hozdecký:  - poděkoval obci za součinnost při spolupráci na proběhlých akcích a Sokolu 

Přepeře za poskytnutí prostor pro výroční schůzi SDH Přepeře 

RNDr. Semler: - vyjádřil politování nad situací okolo stavby hřiště FK Přepeře. Starosta a Ing. 

Krsková: celý proces stavby řídí Stavební úřad Turnov, který má svoje postupy 

a předpisy, do kterých jim jako obec jen těžko můžeme vstupovat. Podle všeho 

už se blíží smírné řešení a snad i úspěšná kolaudace  

Ing. Krsková:  - poprosila o vyčištění vývěsek na Potůčku. St.: ano 

 - studie chodníku na Potůček? St.: máme zadáno geometrické zaměření, poté 

se může začít projektovat 

 - přístřešky kontejnery? St.: nebyl na to čas, nedošlo k žádnému posunu 

 - Adventní koncert Ireny Budweiserové v kostele byl úspěšný – kostel byl zcela 

naplněn 

Paní Vinterová:  - upozornila na nutnost opravy chodníku k poště. St.: Ano, můžeme církvi 

přispět na jeho opravu 

Pan Polák: - podpořil myšlenku opravy chodníku a VO směrem na Turnov 

 

 

11. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.10/2019. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

12. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast a popřál všem zdraví a úspěchy do nového roku 2020. 

Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve čtvrtek 23. ledna 2020 od 18:00 hodin v zasedací 

místnosti obecního úřadu. Termín pracovní schůze zastupitelstva bude v termínu 13. ledna 2020 – 

17:15 hod, na OÚ. 


